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Skierowane do: Burmistrza Karczewa Pana Michała Rudzkiego, zgodnie z art. 24 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018 r. poz. 994), kierując się dobrem 
mieszkańców i w związku z ich pytaniami, poniżej kieruję zapytanie do pana Burmistrza:

Stan faktyczny:

W związku z odpowiedzią na interpelację z dnia 7 lipca 2020 r. w sprawie podtopień 
gospodarstw domowych na Osiedlu Warszawska, oraz gospodarstw domowych przy ulicach 
Kościelna, Zatylna, Piaski, Rzemieślnicza, Sosnowa, Stolarska, Ślepa, Ślusarska, Złotnicza, 
zostałam poinformowana, że w dniu 29 czerwca Burmistrz Karczewa polecił KPEC Sp. z o.o. 
skontrolowanie istniejącego odwodnienia na osiedlu Warszawska oraz wskazanych ulicach.

Na posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej w Karczewie poprosiłam o informację nt. wyników z 
przeprowadzonej kontroli, do dnia 03 sierpnia 2020 r. nie otrzymałam odpowiedzi.

W związku z powyższym jeszcze raz proszę o :

1. Informację z przeprowadzonej kontroli dotyczącej istniejącego odwodnienia na 
wskazanych powyżej ulicach.

Odpowiedź proszę przekazać na mój adres mailowy: mirek-rudnicki@wp.pl
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